
 

رونمایى از لباس جدید کارگران خدمات شهرى جمع آورى پسماند
طى مراسمى صورت گرفت:

نسل فردا / گروه اصفهان: درمراسمى 
به میزبانى سالن اندیشــه فرهنگسراى 
خارون و با حضور رئیس شــوراى شهر، 
شهردار و جمعى از مدیران ارشد شهردارى 
نجف آباد به طوررســمى از لباس جدید 
کارگــران خدمات شــهرى جمع آورى 

پسماند به صورت نمادین رونمایى شد.
دراین برنامه که با حضور بیگدلى، معاون 
خدمات شــهرى و خزائیلى، مدیرعامل 
مدیریت پســماند همراه بود، مهندس 
مجتبى گودرزى، رئیس شوراى اسلامى 
شهر نجف آباد در ســخنانى گفت: شما 
کارگــران زحمتکش، پیشــانى خدمت 
شــهردارى هســتید و همه مــا باید به 
خدمت در چنین شــهر و دیارى افتخار 

کنیم.
گودرزى از زبانزدشدن نظافت و زیبایى 
معابر شهر نجف آباد در سطح استان گفت 
و ضمن اظهار امیدوارى براى سربلندى و 
آینده بهتر کارگران و خانواده آنان اظهار 
داشت: با توجه به تلاش هاى شبانه روزى 
کارگران بخش هاى مختلف شهردارى، 
شوراى اسلامى شهر نیز تاکنون بیشترین 
همکارى و مساعدت را در تصویب لوایح 

پیشــنهادى مرتبط با رفاهیات این قشر 
داشته است و در آ ینده نیز خواهد داشت.

دفاع تمام قد از شــخصیت 
پرسنل

مسعود منتظرى، شهردار نجف آباد دیگر 
سخنران این برنامه بود که از دلایل تغییر 
لباس نارنجى کارگران به ســبز فسفرى 
گفت. وى اظهار داشــت: از همان ابتداى 
شــروع خدمت در مجموعه شهردارى، 
تکریم و حفظ شخصیت پرسنل شهردارى 
به ویژه کارگران زحمتکش اهمیت زیادى 
برایمان داشت. اگر به هر دلیلى شخصیت 
یکى از این عزیزان زیر سؤال برود، در واقع 
کل مجموعه شهردارى و از جمله شخص 

شهردار زیر سؤال رفته است.
منتظرى ادامه داد: در این چند ســال با 
کوچک ترین احساسى از توهین یا ایراد 
صدمه به یکى از کارگران، تمام امکانات 
و توان مدیریتى را بــراى دفاع از حق این 
قشر زحمتکش به میدان آورده ایم. بخش 
عمده اى از بدبینى ها و نگاه اشتباه مردم 
به مجموعه شهردارى و حوزه کارگرى آن 
به برکت تلاش هاى شبانه روزى نیروها از 
بین رفته است، ولى درنهایت مسئولیت 

همه ما در حفظ این جایگاه و احترام، قابل 
چشم پوشى نخواهد بود.

تأکید بــر مجموعــه روابط عمومى در 
خصوص اطلاع رسانى به موقع و مناسب 
در خصوص تغییر لباس فــرم کارگران 
شهردارى دیگر موردى بود که منتظرى 
با تشــریح آن گفت: نظافــت و زیبایى 

شهر در چند ســال اخیر، تحسین اقشار 
مختلف و مســئولان را به همراه داشته 
اســت و امیدوارم در آینده نیز شــاهد 
ادامه همین روند و ســربلندى و افتخار 
بیشــتر براى خانواده بزرگ شــهردارى

 باشیم.
در پایــان ایــن برنامه نیز کــه با پخش 

کلیپ هایى از فعالیت کارگران شهردارى 
در زمینه هاى مختلف و سخنان مدیران 
ارشد شهردارى در جمع آن ها همراه بود، 
ضمن رونمایى از لبــاس جدید کارگران 
و تقدیم گل به همه آنــان، حاضرین در 
حیاط مرکزى فرهنگســراى خارون هم 

چند عکس به یادگار گرفتند.

مدیرکل گمرك استان اصفهان مطرح کرد:

صادرات 102 میلیون دلار کالا از کاشان
مدیرکل گمرك اســتان اصفهان از صدور کالاهایى با ارزش 
نزدیک به 102 میلیون دلار از گمرك کاشــان در چهار ماهه 

نخست امسال به خارج از کشور خبر داد.
اسداله احمدى ونهرى در جمع فعالان اقتصادى شهرستان هاى 
کاشــان و آران و بیدگل بدون اشاره به نوع کالاها و کشورهاى 
مقصد گفت: این میزان صادرات مربوط به 50 قلم کالا مى شود.

وى افزود: سال گذشته نیز 220 میلیون دلار کالا در مجموع از 
گمرك کاشان به خارج از کشور صادر شده بود.

مدیرکل گمرك اســتان اصفهان بیان کرد: کاشان پنجمین 
گمرك صادراتى کشــور را داراســت؛ اما تنها امور مربوط به 
صــادرات کالا را انجام مى دهد؛ چرا که زیرســاخت هاى لازم 
براى واردات هنوز آماده نیســت.او اضافه کرد: زمینى ده هزار 
مترمربعى نیز براى ساخت گمرك کاشان اختصاص یافته، اما 
زیرساخت هاى مورد نیاز آن مانند فیبرنورى، آب، برق، گاز و 

همچنین جاده دسترسى با مشکلاتى رو به روست.

معاون هماهنگى امور اقتصادى و توسعه منابع استاندار اصفهان 
نیز در ادامه عنوان کرد: نگاه به سرمایه گذارى در کشور نادرست 
است و بســیارى از مشــکلات اقتصادى با قرار گرفتن بخش 

خصوصى در جایگاه اصلى خود مى تواند برطرف شود.
محمدعلى شجاعى گفت: حضور ســرمایه گذاران به ویژه در 
بخش خصوصى براى فضاى کســب و کار کشور و از جمله در 
بحث ایجاد اشتغال ضرورى است و مسئولان موظف به برطرف 

کردن مشکلات واحدهاى تولیدى هستند.
وى با اشاره به 28 مؤلفه به عنوان شــاخص هاى کسب و کار 

افزود: براى صدور یک موافقــت اصولى به 14 تا 21 مجوز نیاز 
است که براى ســهولت در ســرمایه گذارى و ایجاد اشتغال 
اســتاندارى اصفهان همه این ها را در یک درگاه تعریف کرده 

است.
به گزارش ایرنا، برخى از صاحبان صنایع در ادامه این نشست 
که با حضور فرمانداران شهرستان هاى کاشان و آران و بیدگل 
در ســالن اجتماعات اتاق بازرگانى کاشان برگزار شد، به بیان 
مشکلات خود در زمینه مسائل گمرکى، تأمین اجتماعى، امور 

مالیاتى و بانکى پرداختند.
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مصدومیت 14 نفر به دنبال زنجیره اى 
از تصادف ها  در فولادشهر

غفور راســتین، مدیر حوادث و فوریت هاى پزشکى 
استان اصفهان اظهار داشــت: در تصادف زنجیره اى 
زرین شهر به فولادشهر، چهارده نفر مصدوم شدند 
که شامل نه مرد، چهار زن و یک کودك هستند. وى 
بیان داشت: در این حادثه سیزده نفر رضایت به انتقال 
به بیمارستان ندادند و به صورت سرپایى درمان شدند. 
مدیر حوادث و فوریت هاى پزشکى استان اصفهان 
اعلام کرد: همچنین بر اثر تصادف پراید و تریلى در 
محور اصفهان - تهران، حوالى قرقچى، دو مرد و یک 
زن و دو کودك مصدوم شدند و یک آقا، جان خود را 
از دست داد. وى از برخورد تریلى به پراید نیز خبر داد 
و گفت: در این حادثه یک مرد، یک زن و یک کودك 
مصدوم شدند و به بیمارستان 577 ارتش اعزام شدند.

سالمندان اصفهان فضاى تفریحى و 
ورزشى ندارند

عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان گفت: امکانات 
فرهنگى، تفریحى و ورزشى براى سالمندان اصفهان 
وجود ندارد و باید در این زمینه در کوتاه ترین زمان 
برنامه ریزى انجام شود. اصغر برشان ضمن تبریک 
روز خبرنگار با بیان اینکه 220 هزار نفر در شــهر 
اصفهان بازنشسته هستند، اظهار کرد: از هر شش 
نفر در شهر اصفهان یک نفر سالمند است وباید به 
این مهم توجه ویژه داشته باشیم. وى با بیان اینکه 
درحال حاضر برنامه ریزى و سیاســت گذارى ها در 
راستاى فراهم کردن زیرســاخت هاى لازم براى 
ایجاد امکانات جهت بازنشســتگان نیست، افزود: 
ســازمان تأمین اجتماعى به عنــوان بزرگ ترین 
صندوق بیمه اى کشور فقط خود را متولى پرداخت 
حقوق و مســتمرى مى داند و هیــچ اقدام مثبتى 
در راستاى ایجاد تســهیلات و خدمات فرهنگى 
ورزشى و تجهیزات مراکز بازنشستگى انجام نداده 
است. عضو شوراى اسلامى شــهر اصفهان با بیان 
اینکه سایر نهادهاى لشکرى و کشورى نیز به ایجاد 
امکانات براى بازنشستگان توجهى ندارند، اضافه 
کرد: همچنین بازنشستگان که اغلب سالمند نیز 
هستند مورد حمایت از سوى خانواده نبوده و بسیارى 
از خانواده ها نیز امکانات مراقبت از ســالمندان را 
ندارند.وى با بیان اینکه بى توجهى ها به سالمندان 
و نبود یا کمبود امکانات تفریحى براى آنان منجر به 
افسردگى و ناامیدى آنان شده است، ادامه داد: شرایط 
فعلى براى جامعه و به ویژه شهر اصفهان که داراى 
جمعیت بالاى سالمندى و بازنشستگى است بسیار 
خطرناك بوده و متولیان در همه بخش ها بایددر قالب 
برنامه هاى بلندمدت، میان مدت و کوتاه مدت به رفع 

مشکلات این قشر از جامعه گام بردارند.

نیازمند وقف جدید در حوزه 
معیشت و رفع نیاز فقرا هستیم

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت:  
نیازمند وقف جدید در حوزه هاى معیشــت و رفع 
نیاز فقرا و نیازمندان هســتیم.حجت الاسلام رضا 
صادقى در آیین تکریم و معارفه رئیس اداره اوقاف 
و امور خیریه شهرستان برخوار با بیان اینکه امروز 
بیش از پیش نیازمند آشنایى هرچه بیشتر نسل 
جدید با موضوع وقف هستیم، اظهار کرد:  بیش از 
پانزده هزار موقوفه در استان اصفهان با بیش از 45 
هزار رقبه در زمینه هاى مختلف به ثبت رســیده 
است که این امر نشانگر اعتقاد مردم این استان به 
فرهنگ و همچنین علاقه آنان به ترویج سنت حسنه 
وقف است. وى با اشاره به مأموریت اداره اوقاف و امور 
خیریه در سه زمینه قرآن، موقوفه ها و بقاع متبرکه و 
امام زادگان اظهار کرد:  بیش از دو هزار و 300 هکتار 
سند به نام موقوفات در استان اصفهان ثبت شده و 
از تملک متصرفان بیرون آمده است. وى گفت:  در 
برخوار در سه سال گذشته 58 سند موقوفه از تملک 
متصرفان در آمده و سند ثبتى دریافت کرده است و تا 
چند ماه آینده وضعیت موقوفات مشاعى در برخوار 

مشخص مى شود.

حوادث

اوقاف

پارلمان شهر

ویژه
«دخترباد ایران» را دریابید اصفهان

 فرزانه فصیحى، رکورددار دو 60 متر بانوان ایران 
است که به او لقب «دخترباد ایران» را داده اند. او 
که سال هاست بهترین دونده سرعت ایران است، 
اکنون با جاماندن از مسابقات آسیایى جاکارتا 

تصمیم به خداحافظى از این رشته گرفته است.
سریع ترین دختر تاریخ ایران اصالتى اصفهانى 
دارد. خیلى اتفاقى به ایــن ورزش راه پیدا کرد و 
توسط مربى مدرسه اش کشف شد. او حالا چهره 
شناخته شده اى در دو و میدانى ایران و آسیاست.

بهمن ماه سال گذشته در مسابقات دو و میدانى 
قهرمانى داخل ســالن آســیا 60 متر را با زمان 
7.44 ثانیه دوید تا در مقام ســوم این رقابت ها 
قرار گیرد و رکورددار دو60 متر ایران شود. کمتر 
از دو هفته به مســابقات جاکارتا مانده و فرزانه 
فصیحى 26ساله به دلیل خط خوردن از سهمیه 
دوومیدانى و جاماندن از این مسابقات تصمیم به 
خداحافظى گرفته است. او با وجود نامهربانى هاى 
گذشته، بغض هایش را فراموش و اشک هایش را 
پاك کرده بود تا همچنان بدود. در هر مکانى که 
مى توانست دوید و تمرین کرد؛ از پیست تارتان 
ورزشگاه انقلاب که مى رود به جمع آثار تاریخى 
بپیوندد تا حاشیه زاینده رود که مى توانست براى 
او خطرآفرین باشد، تمام این ها را به جان خرید؛ 
چراکه مى خواســت دوباره دختر باد ایران شود 
و این بار نه در سطح کشــور که در سطح آسیا. 
امیدش جاکارتا بود؛ امــا ناگهان با خط خوردن 
نامش از این مســابقات تصمیم به خداحافظى 
گرفت. دقایقى ازپست اینستاگرامى او نگذشته 
بود که ایسنا با او تماس گرفت. او درباره این تصمیم 
مى گوید: چهار سال منتظر این لحظه بودم که 
متأسفانه باعث شد همه چیز به هم بریزد و شوك 
اساسى به همه چیز بخورد. چرا من جزو تعداد 
سهمیه براى مسابقات جاکارتا نیستم؟ او ادامه 
مى دهد: لیاقت شــرکت در مسابقات را داشتم؛ 
چراکه من از بهمن ماه ســال گذشته که مدال 
برنز مسابقات داخل سالن آسیا را کسب کردم، 
رکوردهایم رو به رشد بوده است.او که بغض در 
صدایش است و با صدایى غم آلود صحبت مى کند، 
درباره عمرى که از او براى تمرین هاى سخت رفته 
است، مى گوید: ماهیانه بیش از پنج میلیون هزینه 
تمرین من مى شود و حالا هم هزینه ها بالاتر رفته 
است. این رشــته تفریحى در آن وجود ندارد و 
تمرین هاى سخت و ســنگینى دارد.از ناراحتى 
مانده چه بگوید؛ اما بغض اش را در سینه حبس 
مى کند و مى گوید: چهار سال از عمرم را صرف 
تمرینات ســنگین کردم تا بتوانم در مسابقات 
آسیایى موفق باشم و آخر هیچ! چرا باید چهارسال 
دیگر از عمرم را صرف این تمرین هاى سنگین 
کنم و معلوم نباشد چه مى شود؟او که همچون 
باد به اندیشه هاى بلندپروازانه اش در آینده خود 
نگاه مى کرده اســت، با انتقاد از دعوت دو بانو در 
مسابقات جاکارتا مى گوید: انتقاد من این است که 
با وجود اختصاص چهار سهمیه از شانزده سهمیه 
دوومیدانى به بانوان، در آخر از دو ورزشــکار زن 
براى مسابقات دعوت به عمل آمده است.او ادامه 
مى دهد: شاید فردى مثل من روى این مسابقات 
خیلى برنامه ریزى کرده است و الان به راحتى بر 
روى اسم او خط کشیده اند.فصیحى مى گوید: 
نامهربانى گاهى اتفاق مى افتد، نه بارها و بارها براى 
یک نفر. من براى مسابقات داخل سالن آسیا هم 
که در شهریورماه سال گذشته بود اعزام نشدم، 
در صورتى که شــانس 100درصد کسب مدال
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دامپزشکى استاناستاندارى

معاون هماهنگى امور اقتصادى و توسعه منابع استاندار اصفهان گفت: میزان جذب اعتبارهاى حوزه اشتغال این استان در 
دو ماه گذشته رشدى 100 برابرى داشته است.محمدعلى شجاعى در جلسه شوراى ادارى شهرستان آران و بیدگل بیان 
کرد: نزدیک به دوازده میلیارد ریال اعتبار اشتغال زایى از ابتداى سال جارى تا بیست و سوم خرداد ماه در استان اصفهان 
جذب شده بود که با اقدام هاى صورت گرفته در کمتر از 50 روز به یک هزار و 60 میلیارد ریال رسید.وى توجیه چهار بانک 
عامل، پرداخت اعتبارها و پیگیرى مسائل واحدهاى اشتغال زا را موجب این رشد قابل توجه در جذب اعتبارها عنوان کرد.

معاون هماهنگى امور اقتصادى و توسعه منابع اســتاندار اصفهان افزود: همچنین با تلاش هاى صورت گرفته و تعامل 
بانک هاى عامل و مسئولان در یک ماه گذشته رتبه این استان در بخش اشتغال روستایى از 29 به پنجم کشور رسیده است.
او در ادامه رتبه آران و بیدگل در جذب وام مشاغل خانگى را مناسب ارزیابى کرد و گفت: نزدیک به شش میلیارد و 759 
میلیون ریال اعتبار در این زمینه داشتیم که این شهرستان توانست شش میلیارد و 689 میلیون ریال را جذب کند.شجاعى 
اضافه کرد: بیش از 850 واحد صنعتى در آران و بیدگل فعالیت مى کنند و باید تمهیدى صورت گیرد تا واحدهاى تولیدى 
بخش خصوصى این شهرستان با قدرت به ایجاد اشتغال و تولید در شرایط کنونى ادامه دهند.وى در ادامه نیز با اشاره به 
مدرك گرایى و فرایندهاى ادارى به عنوان مشکلات اساسى کشور اضافه کرد: باید گسترش آموزش عالى به سوى تأمین 

نیروى ماهر مورد نیاز بازار کار سوق یابد.
به گفته مسئولان سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان، نزدیک به یک هزار واحد تولیدى سال گذشته تسهیلاتى 
به ارزش چهارده هزار و 800 میلیارد ریال از محل طرح رونق تولید از بانک هاى عامل دریافت کردند و این استان در رتبه 
نخست کشورى اعطاى تسهیلات به واحدهاى صنعتى و تولیدى قرار گرفت. بر اساس آخرین آمارها بیش از نه هزار واحد 

تولیدى کوچک و بزرگ در استان اصفهان فعال است.

مدیرکل دام پزشکى استان اصفهان گفت: به دنبال سیر جدید آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان، هشت کانون آلوده به آنفلوآنزا 
در سطح استان اصفهان شناسایى شد.شهرام موحدى در گفت و گو با خبرگزارى مهر اظهار داشت: از هشت کانون آلوده به 
آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان، هفت کانون در نجف آباد و یک کانون در تیران و کرون شناسایى شد.وى با اظهار اینکه از تعداد 
کانون هاى آلوده شناسایى شده، شش کانون مربوط به واحد پرورش بوقلمون و دو کانون مرتبط با واحدهاى مرغ تخم گذار 
است، اضافه کرد: درحال حاضر رده بیمارى آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان در مرغ گوشتى مشاهده نشده است و نمى توان 
افزایش قیمت مرغ گوشتى را مربوط به آنفلوآنزاى فوق حادپرندگان دانست.مدیرکل دام پزشکى استان اصفهان با بیان اینکه 
گران قیمت شدن مرغ گوشتى به دلیل افزایش قیمت نهاده هاى مرغ است، ادامه داد: هر کجا که طیور و مرغ باشد قطعاً خطر 
آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان نیز وجود دارد و در خانه هاى روستایى باید دقت شود که مرغ ها در جایى نگه دارى شوند که در 
معرض پرندگان آزاد پرواز نباشند؛ همچنین از خرید هر گونه طیور و مرغ از بازارهاى محلى مثل شنبه بازار و جمعه بازار یا 
وانتى ها خوددارى شود.وى اعلام کرد: بیش از 256 هزار قطعه پرنده در استان اصفهان در این راستا معدوم شده که نسبت 
به دو هزار و 600 واحد طیور که داریم نزدیک به یک هزارم تلفات است.موحدى با اشاره به اینکه در نجف آباد به دلیل تنوع 
واحدهاى پرورش طیور شاهد بیشترین میزان ابتلا به آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان بودیم، گفت: یکى از عوامل خطرى که 
امروزه سبب تشدید آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان شده، رساندن آب به واحدهاى پرورش طیور با تانکر آب است که چون در 
بین این واحدها در رفت و آمد است، بنابراین خود ماشین حمل آب عامل شیوع آنفلوآنزا شده است.وى در ارتباط با پرداخت 
غرامت به واحدهاى آسیب دیده گفت: از شش کانون پرورش بوقلمون که آلوده به آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان است، بین 
سه تا چهار کانون بیمه صندوق محصولات کشاورزى است که از محل اعتبارات این صندوق غرامت آن ها پرداخت مى شود. 

موحدى اعلام کرد: دام پزشکى تنها باید غرامت واحدهاى مرغ تخم گذار را بپردازد.

معاون هماهنگى امور اقتصادى و توسعه منابع استاندار اصفهان:

جذب اعتبارهاى اشتغال در استان اصفهان 100 برابر شد
مدیرکل دام پزشکى استان اصفهان خبر داد:

شناسایى 8 کانون آلوده به آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگان در اصفهان

شرکت مدیریت پسماند شهرى شهردارى نجف آباد

آگهى مزایده عمومى

شرکت مدیریت پسماند شهرى نجف آباد 
به استناد بند یک، یکصد و چهل و هشتمین صورتجلسه هیئت مدیره 
محترم شرکت در نظر دارد یک قطعه زمین با کاربرى مسکونى به 
مساحت 159/37 مترمربع واقع در امیرآباد خیابان بهشتى، حدفاصل 

خیابان عطار و پارك نگین را از طریق مزایده عمومى به فروش برساند.
لذا متقاضیان حداکثر تا تاریخ 1397/5/25 جهت دریافت اسناد مربوطه 
به دفتر شرکت واقع در نجف آباد، بلوار طالقانى، نبش میدان شهدا، مراجعه 
و یا جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن: 03142727217 تماس 

حاصل نمایند.

نوبت  دوم

اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى استان اصفهان 

آگهى مزایده عمومى (نوبت دوم) 

اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى استان اصفهان در نظر دارد به استناد ماده 5 قانون الحاق 2 قانون تنظیم بخشى از مقررات مالى 
دولت، مراکز ذیل را از طریق مزایده عمومى به صورت منفرد یا گروهى به اشخاص حقیقى یا حقوقى واجد شرایط به صورت استیجارى 

به مدت یک سال واگذار نماید. 
- مجتمع فرهنگى و هنرى فریدونشهر واقع در : فریدونشهر، خیابان شریعتى، ورودى پارك سراب 

- مجتمع فرهنگى و هنرى فریدن واقع در: داران ،خیابان اصلى روبه روى ترمینال 
- مجتمع فرهنگى و هنرى گلپایگان واقع در: گلپایگان، خیابان هفده تن روبه روى بوستان هفده تن 

- مجتمع فرهنگى و هنرى بادرود واقع در: بادرود، خیابان امام ،جنب پارك شهر 
- سالن چند منظوره فلاورجان واقع در: فلاورجان، خیابان فردوسى، جنب نیروى انتظامى 

- سینما دهاقان واقع در: دهاقان ،بلوار انقلاب ،پشت آموزشگاه جاوید 
- سینما شهرضا واقع در: شهرضا، انتهاى خیابان پاسداران، خیابان فرهنگ، مجتمع شهید مدرس 

متقاضیان شرکت در مزایده مى توانند مطابق تاریخ هاى اعلامى ذیل به محل اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى مراجعه و یا جهت 
کسب اطلاعات بیشتر با شماره تماس 36302781 – 031 تماس حاصل نمایند. 

تاریخ انتشار آگهى مزایده عمومى نوبت دوم: 97/5/15
تاریخ بازدید: 97/5/17 و 97/5/18

مهلت دریافت اسناد مزایده: 97/5/20 لغایت 97/5/24 (از ساعت 8 لغایت 13) محل: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى، دفتر حقوقى 
مهلت ارسال پیشنهاد: 97/5/25 لغایت 97/5/28 (از ساعت 8 لغایت 13) محل: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى ، دبیرخانه حراست 

تاریخ بازگشایى: 97/5/30  
شناسه: 215427 


